



Mötesprotokoll 2024.12 från styrelsemöte  
241009 via Teams

Närvarande:	MM	Magnus Månsson	ordf.
	JP	Jenny Pålsson	vice ordf
	LS	Liselott Schönström	sekr
	LN	Lennart Nielsen	kassör
	LL	Lena Lönn	
	ET	Elias Tropé	
	ER	Emma Rudnert	
Ej närvarande:	GR	Gabriel Rasmussen	adjungerad

Fredrik Husgafvel, hälsades välkommen som SGA. Han ska tillsammans med Kristian Ribbnäs jobba med allt vad som gäller karting i distriktet.

#### §§ 145 Mötet öppnas

- MM hälsar alla hjärtligt välkomna.

#### §§ 146 Föregående protokoll

- Protokoll 2024.11 godkändes.

#### §§ 147 Godkännande av dagordning

- Dagordningen fastställdes och godkändes.

#### §§ 148 Ekonomi/Budget

- Utdrag från Södras bankkonto redovisat av LN.
- MM visade, från VISMA:s huvudbok, de olika sportgrenarnas budget. Förslag om att varje sportgren med jämna mellanrum skulle få ett utdrag, så att de kan se hur mycket de har använt resp har kvar av sin budget.

#### §§ 149 Styrelsens planering

- MM skriver agenda till ordförande/planeringsmöte 9/11. LS skickar förra årets Powerpoint till honom. LL beställer lunch till alla och ER bakar något till fiket.
- Claes E åker till Miljöforum.



- MM har försökt att få kontakt med Mattias Nilsson, om han kommer att fortsätta att ha hand om distriktets tillstånd. Inget svar. MM kommer fortsätta att försöka få kontakt med honom.
- LN kommer att ha hand om årsmötet 2025. Han kontaktar de klubbar som har visat intresse för att vara värdar.

#### §§ 150 Styrelsens rapportering.

- BKS kommittén; går framåt. JP tipsade om att kontakta Rf SISU och Södras bank om kortbetalning vid anmälan till konferens och galamiddag.
- Folkrace mapp i Driven är i stort sett återskapad. Rebecca Lennartsson hade de mesta som backup i sin privata dator.
- ET informerade om att det som var ett förslag om samarbete mellan distrikten, som vi tyckte var helt ok, har blivit ett förslag om sammanslagning av distrikt.
- MM informerade om ett extra digitalt Förbundsmöte innan nyår. Detta för att välja in en kvinnlig ledamot. MM kommer att skicka svar ang alternativ för extra Förbundsmöte via mejl eller i WhatsApp.  
Kommer att skrivas en proposition om förslag till stadgeändring (SBF) om ändring av tidpunkt för Förbundsmötet. Förslaget är att mötet ska ha hållits senast 31/5 varje år. Nu står det 30/4. Förslag om att valberedningen ska bestå av 40 % av ettdera könet. Står nu: **Valberedningen ska bestå av ordförande och fyra ledamöter samt bestå av kvinnor och män, ledamöterna ska representeras med minst 40 procent av ettdera könet.** Förslaget gäller hela valberedningen, inklusive ordförande.??
- Claes E åker till Juridiskt seminarium. LS meddelar honom.
- LL har fått offert från Statt i Hässleholm ang årsmöte 2025. Vi pausar den och avvaktar LN:s resultat om värd för årsmötet.
- Kommit mejl får Thomas Fredriksson. Ärende till SBF Förbundsstyrelse gällande utbildning och Ärende till SBF Förbundsstyrelse gällande ordförandekonferens. Se sid 5 och 6.



#### §§ 151 SBF info

- Mejl ang Juridiskt seminarium 23 nov i Uppsala inklusive inbjudan till detta.
- Annas brev 240926.

#### §§ 152 Sportgren/SGA

- Ny SGA i karting, Fredrik Husgafvel. Kommer att jobba ihop med Kristian Ribbnäs.
- Mejl från racingutskottet med inbjudan till SGA-möte fred(kväll) 29/11–30/11.
- Ungdomsgruppen har haft möte om kommande aktiviteter.

#### §§ 153 Utbildning

- Till utbildningen, "Pedagogik och metodik för utbildare – konsten att lära ut" digitalt den 9 oktober är det 8 som har anmält sig.

#### §§ 154 Inkommen post

- Kungörelse från Rf SISU Halland om Distriktsidrottsstämma 2025. LS har skickat till Putte.
- Mejl från Rf.
- Mejl från Fabian Åhlund gällande vagnboks krav för DM Roadsport. Skickas vidare till SGA racing.
- Mejl från Claes gällande årets utmärkelser. Han vill att vi ska påminna klubbarna att ansöka hos SBF och Rf. Styrelsens tankar gällande detta, är att klubbarna får ta ett eget ansvar.

#### §§ 155 Övrigt

- JP och LS lämnade en kort rapport från EM i RB. JP som arrangör och LS som funktionär.
- LL ställde frågan om styrelsen hade fått info om att det skulle vara lite otrevlig stämning ute på tävlingar i Södra, mest mellan funktionärer och tävlande. Beslut om att lyfta frågan på ordförandemötet 9/11.



§§ 156 Nästa möte

- 7/11–24 kl. 19 via Teams.

§§ 157 Mötets avslutande

- MM avslutade mötet.

Vid protokollet:

Justeras

Liselott Schönström

Magnus Månsson



## Distriktsrådet

Boden 2024-09-21

Sändlista: SBF Förbundsstyrelse SDF Distriktsråd

### **Ärende till SBF Förbundsstyrelse gällande ordförandekonferens.**

Vid senaste Distrikträds mötet onsdag den 18 september diskuterades flitigt alla de frågor som bara rullar runt utan att vi får godtagbara svar.

Vi diskuterade även höstens uteblivna Bilsportkonferens där distriktsstyrelserna har haft möjlighet att träffa er.

Några exempel på frågor som rullar runt:

- Bestraffningsregler
- Svenska Rallyt
- Folkraceappen och lotteritillstånd
- Digital utbildning
- Homologeringstider
- Planer med distrikten, regionalisering

Distriktsrådet vill och önskar att vi kan träffas fysiskt under hösten i närtid där vi tillsammans utan tjänstepersoner enbart ideella kan träffa er för genomgång av rullande frågor samt er plan för framtiden. Från distrikten skulle maximalt två personer delta exempelvis ordförande plus ytterligare en person.

Lämpligt förslag på upplägg är lunch till lunch.

Återkom snarast med återkoppling på hur ni ser på en sådan träff och när det skulle passa er.

Vår åsikt är att som klimatet nu är så är det helt nödvändigt att träffas och skapa en möjlighet där vi alla tillsammans kan komma fram till bra beslut och samhörighet.

Med vänliga hälsningar

Distriktsrådet genom  
Övre Norra Bilsportförbundet

Thomas Fredriksson, eu. Sammankallande



Sändlista: SBF Förbundsstyrelse  
SDF Distriktsråd

### Distriktsrådet

Boden 2024-09-21

## Ärende till SBF Förbundsstyrelse gällande utbildning.

Vid senaste Distriktrådsmötet onsdag den 18 september diskuterades flitigt det upplägg som nu håller på att skapas vad gäller digital utbildning och i synnerhet det beslut som Folkraceutskottet tagit om införande av helt digital utbildning från och med 1 oktober 2024.

Som vi alla känner till är specialidrottsförbunden (SDF) i de flesta fall utbildningsansvariga både vad det gäller förar- och funktionärsutbildning.

SDF är inte i något fall helt enligt grundtanken motståndare till att det tas fram digitalt utbildningsmaterial för att med våra utsedda utbildare möjliggöra motsvarande utbildningsnivå från norr till söder och vice versa.

Men nu känner vi att det är på väg att spåra ut där all utbildning blir helt digital och dessutom sportgrensvis.

Speciellt besynnerligt anser vi det vara med det utbildningsprojekt som är på väg att sjösättas i Folkrace där det under största möjliga hemlighetsmakeri och med kortast möjliga införandetidpunkt ca 1 månad efter att det blev känt ska gälla fullt ut från 1 oktober.

Distriktsrådets syn är att just nu inte acceptera Folkraceutskottets införande av utbildningspaketet eftersom de brustit i information och samarbete. Detta innebär att vi SDF som ansvariga för utbildningar även från 1 oktober 2024 som tidigare kommer att hantera all utbildning inom sportgrenen Folkrace.

Med anledning av ovanstående kräver vi även att ni som Förbundsstyrelse går in och upphäver Folkraceutskottets beslut om införande.

Distriktsrådet vill även att ni gör paus i det fortskridande digitaliseringsarbetet vad gäller all utbildning. Här måste ett omtag ske där vi som SDF på ett mycket bättre sätt blir övergripande delaktiga i hur, när och var digitaliseringen ska ta vägen.

Men än en gång vi är inte motståndare till digitaliserat utbildningsmaterial men hur det ska användas och på vilket sätt känner vi oss inte tillfreds med.

Med vänliga hälsningar

Distriktsrådet genom  
Övre Norra Bilsportförbundet

Thomas Fredriksson, eu.  
Sammankallande